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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  2 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 13/2013 
Caràcter: ordinari 
Data: 19 de desembre del 2013 
Horari: 19:30 h a 20:50 h 
Lloc: Centre Cívic de la Creu Alta – Cal Balsach 
 
 
Assistents 
 
Cristina Moreno Ramos, presidenta 
Josep Ayuso Raya, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Alberto Riosalido Vasallo, vocal del PSC 
Manuel Corral Rodríguez, vocal de l’AV de Can Puiggener 
Carme Folch Aura, vocal de les entitats culturals 
Mireia Gargalló García, vocal de les entitats culturals 
Josep Maria Galofré Domingo, vocal de les entitats culturals 
Natividad Perallón Solans, vocal dels centres d’atenció primària 
Maria Lluïsa Miret Pech, representant de l’ES (5%) 
José Alberto García Quintana, representant del PP (5%) 
Pere Güell Gavilán, secretari delegat  
 
Altres assistents: 
 
Maria Muñoz Martínez, tècnica de territori del Districte 
Públic assistent  
 
 
Absents 
 
Francesc Martínez Morlanes, vocal del PSC 
Manel Pizarro García, vocal de CIU 
Lluís Saila González, vocal de CIU 
Francisco Navarro Sánchez, vocal de l’AV de Can Puiggener Nord 
Margarida Solà Montoya, vocal de les entitats culturals 
Joan Forrellat Escursell, vocal de les entitats esportives 
Francisco García Lorenzo, vocal de les entitats esportives 
Aurora Murillo Roman, vocal de les entitats juvenils 
Josep Moreno Gutiérrez, vocal del grup altres entitats 
Meritxell Fonts Sala, vocal dels centres d’ensenyament 
 
Excusen la seva absència: 
 
Anselm Sans Brichs, vocal de l’AV de la Creu Alta  
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José Luis Gil Siles, vocal de les entitats regionals 
Rafael Sánchez Montoya, vocal del grup altres entitats 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta anterior. 
2. Aplicació de les noves tecnologies en l’àmbit de la salut 
3. Presentació del projecte de remodelació del Passeig de la Plaça Major – Fase 2 
4. Informació dels consells sectorials i del Consell de Ciutat 
5. Comunicacions. 
6. Torn obert de paraules. 
 
Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte de 30 d’abril de 1997, la presidenta declara oberta la sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 

 
 

1. Aprovació de l’acta anterior 
 
La Sra. Cristina Moreno, presidenta del Consell del Districte 2, dóna la benvinguda als 
assistents. Seguidament, pregunta als vocals si volen fer alguna esmena a l’acta del ple 
del mes d’octubre abans de donar-la per aprovada. No hi ha cap intervenció i, per tant, 
s’aprova l’acta per assentiment. 
 
 

2. Aplicació de les noves tecnologies en l’àmbit de la salut 
 
La Sra. Cristina Moreno presenta a la Sra. Natividad Perallón, directora del CAP Creu 
Alta. La Sra. Perallón mitjançant una presentació explica les noves tecnologies que 
s’estan aplicant al món de la sanitat.  
 
La Sra. Perallón comenta que a Sabadell som pioners en les noves tecnologies al món 
de la Sanitat.  
 
Explica el Pla de Salut, que compta amb nou punts principals. Aquest pla va orientat a la 
resolució des dels primers nivells i a l’orientació del malalt crònic. 
 
La atenció domiciliària és molt important, hi ha quatre infermeres per 3 centres sanitaris, 
que fan aquesta atenció, tant presencial com telefònica. La Gestora de Cas, són 
infermeres que fan seguiment de pacients crònics molt delicats. 
 
Estan treballant amb el programa Pacient expert, pacients que tenen una malaltia 
ajuden a d’altres a portar-la millor, fan reunions, i es recolzen.  
 
Parla del projecte APOF, és un projecte en el que hi ha 35 farmàcies de la ciutat 
adherides. El lema principal d’aquest projecte és tant al CAP com a la farmàcia la 
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pressió arterial a ratlla. Et pots prendre la pressió a la farmàcia i el CAP rep la 
informació del pacient. 
 
Una de les coses que s’està treballant és enviar resultats de proves a través de correus 
i sms. El pacient ha de donar consentiment al CAP per enviar aquesta documentació. El 
metge ha de fer una visita virtual i ja pot enviar qualsevol documentació relacionada 
amb aquest pacient. 
 
Programa Salut – Escola, es treballa amb les escoles el tema de la Salut, ara a través 
de Facebook s’està començat a treballar. 
 
Un cop acabada la intervenció, la Sra. Cristina Moreno obre un torn de paraula. 
Pren la paraula la Sra. M. Lluïsa Miret, comenta que quan t’intentes connectar a la 
pàgina per accedir a aquests serveis té problemes. La Sra. Perallón comenta que s’està 
treballant per millorar, també passa amb la recepta electrònica, són coses que s’han 
d’anar millorant. 
 
La Sra. Miret comenta que quan porta a la farmàcia una recepta feta a mà després la 
recepta electrònica queda anul·lada. La Sra. Perallón comenta que això no hauria de 
passar, li recomana que li consulti a la seva doctora. 
 
El  José Alberto García Quintana comenta el seu cas personal, al Taulí li han modificat 
la recepta electrònica i quan va al seu metge per fer l’actualització de la recepta li han 
fet per dos mesos només perquè hi ha un metge suplent.  
La Sra. Natividad Perallón comenta que no hauria de passar, el metge suplent ha de fer 
una visita virtual per demanar el pla actualitzat per un període d’un any. 
 
Un cop acabades les intervencions la Sra. Cristina Moreno dóna les gràcies a la doctora 
Natividad Perallón per la seva explicació. 

 
 
3. Presentació del projecte de remodelació del Passeig de la Plaça Major – Fase 2 

 
La Sra. Cristina Moreno dona la paraula al  Josep Ayuso, Tinent d’Alcalde i Regidor 
d’Urbanisme. Després de saludar als assistents, el  Ayuso explica que, amb aquest 
projecte, es recupera un espai central per a la ciutat. Ja es va començar pel Passeig 
Manresa i la Plaça de l’Àngel, i ara es continuarà amb la mateixa línia: un pla únic, 
l’espai compartit (i pacificat de trànsit), etc. Un altre element a destacar, que tindrà 
continuïtat, és la importància donada a la vegetació. 

 
El projecte en aquesta fase II correspon al Passeig de la Plaça Major, incorporant també 
l’emblemàtic Racó del Campanar, i alguns carrers colindants, essent   en total  7508m2 
afectats. Es un projecte molt treballat i debatut per entitats lligades a la cultura, comerç, 
urbanisme, grups municipals i amb la Fundació Bosch i Cardellach. El  Ayuso destaca 
que una de les característiques més determinants d’aquest projecte és la seva 
complexitat, doncs hi coincideixen tres obres a l’hora, amb tres direccions diferents i tres 
administracions responsables diferents. 
 
El  Ayuso explica alguns detalls del projecte: 
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• El Racó del Campanar s’ha configurat al projecte com un espai d’estada i molt 

verd (amb sòfores), amb un petit escenari aprofitant la diferència de cota.   
• Els paviments al Racó del Campanar seran de peça petita i transpirable. A la resta 

del passeig serà d’asfalt albí. 
• S’incorpora una escultura  que va ser un encàrrec a l’any 1991 a l’Antoni Tàpies i 

que està al museu d’Art, com a element dins de la plaça al  Racó del Campanar. 
• La proposta és que el passeig estigui tot a un sol nivell, en un pla únic, configurant 

un espai polivalent. Respecte a la mobilitat, continuaria igual que ara, és a dir, 
restringit als pas dels vehicles privats, només podran circular-hi autobusos i taxis. I 
la vegetació es posarà en funció de les possibilitats que permet el subsòl. 

• Com a element singular, hi ha la incorporació d’una pèrgola a l’extrem sud del 
passeig, realitzada per l’artista local Alfons Borrell, i que estarà feta amb vitrall de 
colors, i també un element d’aigua en l’altre extrem del passeig dissenyat pel 
mateix artista local. 

 
Acabada l’exposició del  Ayuso, s’obre un breu torn de paraules. La Sra. M. Lluïsa Miret 
pregunta com es pot minimitzar el soroll que provoca el trànsit d’autobusos. El  Ayuso 
recorda que al Passegi dissenyat els vehicles de transport públic no aniran a més de 30 
km/h. 

 
El  José Alberto García pregunta si els àmbits que envolten el Racó del Campanar no 
quedaran massa tancats. El  Ayuso explica que no, esforçant-se en descriure 
verbalment el perquè. 

 
El  Alberto Riosalido pregunta per l’antic sortidor. El  Ayuso diu que no es recuperarà tal 
com era, sinó que s’actualitzarà la presència d’un element aquàtic, dissenyat per l’artista 
Borrell; serà una làmina d’aigua quadrada. 

 
Un senyor del públic assistent pregunta per les dates aproximades d’execució, i el  
Ayuso comenta que si tot va bé i s’acompleixen els plans caldria que les obres 
estiguessin acabades a finals del 2014. 

 
 
4. Informació dels consells sectorials i  del Consell de Ciutat 

 
Convidat per la Sra. Cristina Moreno, pren la paraula el  Josep Mª Galofré  i explica que 
la última sessió del Consell de Ciutat es va realitzar a l’auditori Parc Taulí, i s'hi va 
constatar la bona sintonia entre la ciutat i els proveïdors de serveis de Salut.  També el  
Ayuso va parlar de l’àmbit B30, que son 23 municipis pels que travessa la B30, per 
obtenir inversions i crear llocs de treball. La Sra. Cristina Moreno completa .a informació 
relacionada amb la gestió dels serveis de Salut a la ciutat. 
 
La Sra. M. Lluïsa Miret pren la paraula i pregunta per la periodicitat i composició del 
Consell de Ciutat. El  Galofré i la Sra. Moreno ho expliquen. 
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5. Comunicacions 
 
La Sra. Cristina Moreno recorda als assistents que en la propera sessió del Consell es 
decidirà la medalla d'honor; explica el sentit que té aquesta distinció i convida a tothom 
a presentar-ne propostes 
 
 

6. Torn obert de paraules 
 
No hi ha intervencions. 

 
 
En no haver-hi més intervencions, la presidenta felicita les festes de Nadal als assistents i 
aixeca la sessió, de la qual, com a secretari delegat, estenc aquesta acta. 

 
 
El secretari delegat Vist i plau  

La presidenta 
 


